

General Product Safety Regulation

Basic information

Manufacturer name:	Plastkon product s.r.o.
Manufacturer address:	Hlavní 147, 790 84 Mikulovice, Czech Republic
Country of Origin:	Czech Republic

Contacts

Tel.:	+420 584 487 169
E-mail:	Andrea.janasova@plastkon.cz

Item Descriptions

	41104204	41104203	41104201	41104202
Supplier item code:	41104204	41104203	41104201	41104202
EAN code:	8595096949378	8595096949385	8595096949392	8595096949408
Color code:	106	107	089	090
Color name:	mystic green	monster pink	racing red	electric blue
Product picture:				

Safety

Symbols on the product:	CE, Age, Dust bin, Material composition
Labelling:	Manufacturer address, Country of Origin
Instructions (directive):	CE, Age
Instruction (accompanying):	Load capacity, Temperature
Instruction languages:	CZ, EN, DE, BG, RO, DK, EST, FI, FR, IT, LT, LV, NL, NO, PL, PT, RUS, SK, SL, SI, UK, HU, TR

Text of the assembly and use instructions	
DE	<p>Das Erzeugnis entspricht den Anforderungen der Norm EN 71 – 1; Spielzeugsicherheit und ist gefahrlos für die Kinder, wenn es ordnungsgemäß benutzt wird. Warnung: Erstickungsgefahr. Langes Kabel. Aufsicht durch Erwachsene ist erforderlich. Achtung: Nicht geeignet für Kinder unter 3 Jahren. Bei Nichteinhalten der Geschwindigkeit oder der Richtung der Fahrt droht Unfallgefahr. Das Erzeugnis darf nur unter Aufsicht eines Erwachsenen, auf einer ausreichenden Schneeschicht und an Hängen ohne feste Hindernisse verwendet werden. Nehmen Sie Rücksicht auf andere Personen und bewegliche Hindernisse am Hang. Es ist nicht gestattet Sprungschanzen, Eis- und Bobbahnen herunterzufahren und das Erzeugnis mit dem Auto abzuschleppen. Kinder müssen feste Schuhe, Handschuhe und einen Helm an sich haben. Das Erzeugnis ist aus Kunststoff hergestellt und keine spezielle Wartung oder Lagerbedingungen sind nötig. Das Erzeugnis darf nicht benutzt werden, wenn es beschädigt ist. Setzen Sie das Erzeugnis keinen extremen Temperaturen (über 70 oC und unter -20 oC) aus – diese können zu nachhaltigen Schäden in der Materialstruktur und dadurch zur Beschädigung des Produkts führen. Halten Sie alle Verpackungsmaterialie außer Reichweite der Kinder. Es droht Erstickungsgefahr.</p>
EN	<p>The product complies with norm EN 71 – 1; Toy safety and it is safe for children, assuming correct usage. Warning: Strangulation hazard. Long cord. Adult supervision required. Warning: Not for children under 3 years There is a danger of injury when speed or direction mistake occurs. The product should be used on a sufficient layer of snow, on hills and terrains with no obstacles, under adult supervision. Beware of other persons and moving obstacles on the hillside. It is prohibited to ride bridges or ice tracks with the product, or have the product pulled behind a vehicle. The child should wear firm footwear, protective gloves and a helmet. The product is made of plastic and it does not require any specific maintenance or storage conditions. Do not use the product if it is damaged. Do not expose the product to temperatures over 70 oC or under -20 oC, as these temperatures can cause irreversible damage to the material structure, which can damage the product. Keep the package of the product away from children, danger of suffocation in case of pulling the package over head.</p>

Last version: 22.11.2024	
Name and surname:	Andrea Janásová
Company position:	Product manager
Place and date:	Mikulovice, 22.11.2024
Signature:	 <p>Plastkon product s.r.o. ⓘ Hlavní 147, 790 84 Mikulovice DIČ(VAT): CZ63321289 Tel.: 584 487 130, Fax: 584 429 077 www.plastkon.cz, e-mail: info@plastkon.cz</p>
Company stamp:	